
 
 
Protokoll Indre Østfold regionråd fredag 2. februar 2024 
Møte nr. 1 – Kommunestyresalen, Skiptvet kommunehus kl 09.00 – 13.30, vertskap 
Skiptvet kommune 
 
Til stede:  
Representantskapet (12): 
Saxe Frøshaug, leder regionrådet, ordfører Indre Østfold kommune 
Petter Schou, politiker Indre Østfold kommune 
Wenche Folberg, kommunedirektør Indre Østfold kommune 
Cecilie Agnalt, ordfører Skiptvet kommune 
Ole-Kristian Skjell, politiker Skiptvet kommune 
Hasse Ekman, kommunedirektør Skiptvet kommune 
Karoline Fjeldstad, ordfører Rakkestad kommune 
Knut Magne Bjørnstad, politiker Rakkestad kommune 
Alf Skog, rådmann Rakkestad kommune 
Kjersti Nythe Nilsen, ordfører Marker kommune 
Sylvia Brandsrud, politiker Marker kommune 
Stig Holtedahl, kommunedirektør Marker kommune 
 
Andre deltakere – politikere (5): 
Sindre Martinsen-Evje, fylkesordfører Østfold 
Ingjerd Schou, Stortingsrepresentant 
Camilla Aas, fylkespolitiker 
Mattis Minge, fylkespolitiker 
Thor Hals, fylkespolitiker 
 
Andre deltakere – administrative (9): 
Monica Gåsvatn, Østfold fylkeskommune 
Terje Myrseth, næringssjef Indre Østfold kommune 
Karoline Kristiansen, næringskonsulent Indre Østfold kommune 
Richard Paulsen, daglig leder Indre Østfold Næringsutvikling AS 
Elisabeth Hernes, prosjektleder Indre Østfold Næringsutvikling AS 
Helene Rødseth, Næringshagen (Ørje) 
Marit Mellem, direktør kultur og samfunn Indre Østfold kommune 



Ida Ruud Stemmedalen, daglig leder Rakkestad næringsråd 
Hilde Brandsrud, direktør plan og teknikk Indre Østfold kommune 
 
Eksterne innledere (4): 
Vigdis Johansen, NMBU 
Lars-Petter Jelsness Jørgen, rektor Høgskolen i Østfold 
Ellen Marie Forsberg, daglig leder Norsus AS 
Tommy Hågensen, controller Indre Østfold kommune 
 
Sekretariat: 
Erik Unaas 
 
(total 31 deltakere) 
 
 
 
 
Saker til behandling: 
 
Sak 1/2024 – Velkommen, godkjennelse saksliste, opprop og protokoll fra møtet i 
Askim 8. desember 2023  
Vedtak: innkalling og saksliste - og protokoll fra regionråd i Askim fredag 8. desember 
ble vedtatt.  
 

Sak 2/2024 – Orienteringer om Kompetanse og utdanning, og om Campus Indre 
Østfold: 

• Hvordan kan NMBU og Indre Østfold-regionen samarbeide best? 
Avdelingsdirektør Vigdis Johansen orienterte. Hun nevnte at NMBU nå vil gjøre 
avtaler via regionrådet, og ikke med enkeltkommuner. Hun skisserte mange 
muligheter for samarbeid og understreket viktigheten av å skape gode 
møteplasser og bli godt kjent. 

• HiØs visjon mot 2030: «Kunnskap for menneskers utvikling og et bærekra`ig 
samfunn». Og hvorfor satser Høgskolen i Øsbold på Campus Indre Øsbold 
Rektor Lars-Pecer Jelsness Jørgensen innledet. Han snakket bl.a. om 
høgskolen på regional formidlingsreise, og dlstedeværelsen nå i hele fylket 
(bl.a. gjennom Campus Indre Øsbold, med bachelor sykepleieutdanning fra 
høsten -24 og trolig barnehagelærer fra -25). 

• Status på bygging av Campus’et, studiefag og hvordan mobilisere søkere? 
Prosjektleder/næringssjef Terje Myrseth innledet. 

Det ble også gitt mulighet for spørsmål. 

Vedtak: orienteringene taes til etterretning. Presentasjonene vedlegges protokollen. 



Sak 3/2024 – orientering om Samordnet varedistribusjon  

Controller økonomi Tommy Hågensen i Indre Østfold kommune om dette 
pilotprosjektet, som skal sikre mindre transporter og mer bærekraft. Klima Østfold og 
også andre partnere er inne og støtter. Hågensen ga mange eksempler på 
kostnadsinnsparinger. 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning. Presentasjonen vedlegges protokoll. 
Kommunedirektørene/rådmann anmodes om å vurdere et mulig framtidig 
samarbeidsprosjekt i våre fire kommuner. 

 

Sak 4/2024 – orientering om Norsus AS 

Hvilke muligheter har Indre Østfold-regionen i dette instituttet, innlending ved daglig 
leder Ellen Marie Forsberg. Indre Østfold regionråd har 8,6 prosent av aksjene – og er 
tredje største eier. 

Kunnskap for bærekraftig samfunnsutvikling - Norsus 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning. Presentasjonen vedlegges protokoll. 

 

Sak 5/2023 - Grensekomiteen Värmland – Østfold (utgår til neste møte) 

Om muligheter for Indre Østfold-regionen, satsingsområder og kommende 
strategiprosesser - ved grensekomiteens leder Kathrine Hestø Hansen 

Hjem - Grensekomiteen Värmland-Østfold (varmost.net) 

Vedtak: - saken ble utsatt 

 

Sak 6/2023 – Østfold fylkeskommune 2.0, …. en måned gammel 

Orientering fra fylkesordfører Sindre Martinsen Evje orienterte. Han roste måten 
Indre Østfold regionrådet arbeider på, og var tydelig på den viktige posisjonen de tre 
regionrådene i Østfold vil få med fylkeskommunen framover. Han trakk også fram de 
mange posisjoner som politikere fra Indre Østfold får på vegne av fylkeskommunen 
framover. 

Østfold fylkeskommune (ofk.no) 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning. Presentasjonen vedlegges protokoll. 

 

 

https://norsus.no/
https://www.varmost.net/
https://ofk.no/


Sak 7/20023 - Nytt fra Stortinget  

Regionens to Stortingsrepresentanter Ingjerd Schou og Ole Andre Myhrvold 
orienterte. Noen av punktene: 

Utenrikspolitikk er også lokalpolitikk – Forsvar og beredskap blir stadig mer 
framtredende i Stortingets arbeid – Israel/Palestina/Gaza – Russland/Ukraina og 
Nansen hjelpen – inntektssystemet for kommunene – NTP – opptrappingsplan 
landbruket – Borg havn (også NATO-havn) – sysselsetting. 

Vedtak: orienteringen taes til etterretning 

 

Sak 8/2023 – Orientering - Prosess med ny samarbeidsavtale mellom våre fire 
kommuner. Regional koordinator Erik Unaas orienterte. Denne er oppdatert sammen 
med jurister og rådgivere i Indre Østfold kommune. Utkast til samarbeidsavtale var 
distribuert i forkant. 

Vedtak: AU arbeider videre med avtaleutkastet, og fremlegger dette i neste 
regionrådsmøte før den går videre til behandling i de fire kommunestyrene. 

 

Sak 9/2023 – Orientering - Partnerskaps-/samarbeidsavtale med Østfold 
fylkeskommune 2024-2027. Regional koordinator Erik Unaas orienterte. Dagens 
avtale gjelder inntil videre, det ble også bekreftet av fylkesordfører Sindre Martinsen 
Evje. Det er stemning for at dagens tre ‘hovedsatsinger/kapitlet’ (#kompetanseløft, 
#arbeidsplassvekst og #samferdsel-mobilitet) videreføres og at dette også synliggjør 
regionrådets prioriteringer, ref også formannskaps-samlingen 17. januar på Scandic 
Brennemoen. Det er viktig at regionrådet og kommunene er bevisst innholdet i 
dialogen med fylkeskommunen – og internt i sine organisasjoner. 

Utkast til partnerskapsavtalens spesielle del var distribuert i forkant. 

Vedtak: orienteringen og debatten taes til etterretning. AU har dialog med Østfold 
fylkeskommune om prosessen videre. Det legges opp til endelig behandling i 
regionrådet. 

 

Sak 10/2023 – Høring - Partnerskapsavtalen for næringsutvikling i Østfold – forslag 
til høringssvar fra Indre Østfold regionråd. Regional koordinator Erik Unaas innledet. 
Underlag var distribuert i forkant. 

Vedtak: Indre Østfold interkommunale politiske råd (IPR) regionråd gir følgende 
høringssvar: 



1. Indre Øsbold interkommunale polidske råd (herecer Indre Øsbold regionråd) 
støcer hovedtrekkene i høringsdokumentet i strategiplanen 2024-2027 fra 
Partnerskapet for næringsutvikling i Øsbold.  

2. Indre Øsbold Regionråd mener partnerskapet i større grad skal ha rollen som 
inidadvtaker, ideutvikler og møteplass for næringsutvikling i Øsbold, og i 
utgangspunktet ikke ha egne prosjekter med store prosjektporteføljer.    

3. Indre Øsbold regionråd mener alle kommuner i Øsbold som ønsker det kan 
være medlemmer. 

4. Regionrådene fortsecer sin deltakelse i rolle observatører. 
5. IØR ser det som vikdg i løpet av 2024 å avklare samarbeidsform med 

kommunene i Follo/Folloregionen IPR.  
6. Videre ser IØR behov for at Partnerskapet får utarbeidet en økonomiplan for 

fireårsperioden for å synliggjøre behov og ambisjonsnivå. 
 

 

Sal 11/2023 – Uttalelse - Inntektssystemet for norske kommuner – forslag til 
uttalelse. Regionrådsleder Saxe Frøshaug innledet. Underlag var distribuert i forkant. 

Vedtak: Forslaget til uttalelse ble vedtatt. AU fikk i fullmakt til å gjøre noen språklige 
justeringer før det sendes Finansdepartementet, og en rekke andre aktuelle 
mottakere. 

 

Sak 12/2023 – Andre orienteringer: 

• Ucalelse om manglende framdri`/avklaringer E18 Retvedt – Vinterbro ble 
utarbeidet av AU iht vedtak i møtet 8. desember, ble gjennomgåc – og fikk full 
dlslutning. Fylkesordfører Mardnsen-Evje dlbød seg å inidere møte med 
Samferdselsdepartementet, og støcer IØRs ucalelse. 

• Det etableres nå et kommunedirektørutvalg (KDU) i Indre Øsbold regionråd. 
IØs kommunedirektør Wenche Folberg inviterer dl første møte 16. februar. 

• Sammen dag har AU og KDG eget møte om strategier og innspill vv framddige 
Statsbudsjec, ref ‘besdlling’ fra regionrådsmøtet på Stordnget 25. oktober. 

• Det ble gic honnør dl årets regionale yrkesmesse 24. januar i Askimhallen, 
nesten 5 000 besøkte arrangementet. 

• Neste regionrådsmøte: fredag 19. april. 

 

Vedlegg: informasjon om mulige tilskuddsordninger, mottatt via Østfold 
fylkeskommune: Vedlegg: (statsforvalteren.no) 

 

https://www.statsforvalteren.no/siteassets/fm-oslo-og-viken/tilskudd/regelverk-for-tilskuddsordningen.pdf


 

 

 

 

 

 
 
Ordinære regionrådsmøter (tidsramme 09-13.30) 
Fredag 19. april – Indre Østfold 
Fredag 14. juni – Marker 
Fredag 23. august – Rakkestad (gokart-mesterskap Rudskogen?)  
Fredag 25. oktober – Oslo 
Fredag 13. desember – Indre Østfold 


